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Hei! 

 

Jeg ser at du ikke finner sitatet på s.9 om at det ved neste rullering skal være fokus på 

kulturminner i utmark. 

 

Det var jeg som skrev høringsuttalelsen.  

 

Jeg kan nå heller ikke finne sitatet når jeg følger linken din.  

 

Da jeg jobbet med høringsuttalelsen lå det mange flere dokumenter ute da jeg trykket på 

linken for høring. Det lå mange kart og både gammel og ny kulturminneplan. Kanskje det lå 

dokumenter som ikke var helt ferdig bearbeidet. Jeg kan ikke forklare det på annen måte. 

Sitatet har jeg tatt rett ut av et av dokumentene som lå ute på kommunens side for høringer.  

 

Naturvernforbundet ønsker uansett at det bør settes fokus på kulturminner i utmark og at 

naturvern bør inngår i dette arbeidet.  

 

Hilsen Marianne Jerkø 

Styremedlem Naturvernforbundet I Nittedal 


